
Koristite LaRouche-evu znanstvenu 

nadležnost za plovidbu kroz "uzburkano 

more bez jasnog naziranja cilja" 

 
Govor Helge Zepp-Larouche 19. listopada na konferenciji u Lyonu u Francuskoj, pod 
pokroviteljstvom Schillerovog Instituta i kluba Kina EM Lyon zauvijek. 

 „Globalna strateška slika je vrlo dinamična no neodrediva, obećavajuća i opasna, 
sve u jednom,“ izjavila je Helga Zepp-LaRouche u nedjelju u razgovoru s 
organizatorima LaRouche-evog pokreta širom SADa.  Ukazala je na broj pozitivnih 
događaja iz Trumpove administracije – obećavajući i konstruktivni razgovor s Xi 
Jinpingom Kine; nova otvorenost prema Rusiji: potencijalna ekonomska suradnja s 
Japanom na polju visoko-tehnološke infrastrukture; izjava o nakani vođenja ozbiljnog 
rata protiv droga – što znači da „potencijal postoji za uspostavu razine Razuma u 
međunarodnoj politici.“ 

„No jasno je isto tako da je ovo daleko od ustaljenog: to je potencijal,“ 

istaknula je Zepp-Larouche. „Mnogo stvari može otići u krivo, i mnogo 

toga ovisi o intervenciji LaRouche-eva pokreta, jer uza svu skromnost, 

mislim da LaRouche-eva orgnizacija je jedina koja ima znanstveno, 

dosljedno viženje kakva mora biti budućnost čovječanstva. A druge 

snage, ma koliko dobre bile, sklone su ideološkim pogreškama u tome. 

Srećom, ideje Lyndona LaRouchea tijekom 50 godina snažnog znanstvenog i 
političkog djelovanja, postaju prevladavajući stav u svijeta danas. Prevladavaju 
globalnom dinamikom, ustvrdila je Zepp-LaRouche, od kineske Konfucijanske 
renesanse i kretanja Rusije u moralno društvo. Postavili su temelje okončanja 



geopolitike i rata zauvijek, i obnovu globalne ekonomije na temelju načela LaRouche-
eva Četiri zakona. 

Gđa Zepp-LaRouche je nastavila osudom kampanje obojene revolucije protiv nove 
Trumpove vlade, zbog pozitivnog potencijala koji ona predstavlja. Posebno je 
prozvala bivšeg predsjednika Baracka Obamu, koji je u središtu te operacije. „Zbilja 
je nevjerojatno,“ rekla je Zepp-LaRouche. „ Nikad se to nije dogodilo s predsjednikom 
koji je napustio položaj. Čini se da Obama sad osobno organizira obojenu revoluciju!“ 

U ovom eksplozivnom okružju, koje je Zapp-LaRouche opisala kao „uzburkano more 
nedokučiva cilja“, presudno je organizirati stanovništvo s višeg gledišta, a ne 
cjepidlačiti ili raspravljati „vruće teme“ dana koje mediji određuju, već predlagati 
nužno sa stanovišta političkih mjera. Dvije središnje stvari pred Čovječanstvom, 
naglasila je, danas su opasnost termonuklearnog svjetskog rata, prouzrokovane 
britanskom geopolitikom, i izvjesnost potpunog sloma transatlantskog financijskog 
sustava, ako se Glass-Steagall i srodne mjere ne prihvate. 

„Kombinacija SADa, Kine, Rusije, Japana, Indije i drugih većih nacija 

potrebna je da se dosegne globalna Nova paradigma ... Važno je 

nadvladati geopolitiku, jer to će dovesti do III. svjetskog rata, a onda više 

neće biti Čovječanstva o kojem će se moći raspravljati.“ 

 „Druga važna stvar je da je financijski sustav pred eksplozijom, u velikom 

stilu. Prema tome Glass-Steagall i Lyndon LaRouche-eva Četiri zakona 

apsolutno su ključni. Neprovođenje Glass-Steagalla do danas Ahilova je 

peta Trumpove administracije." 

Sve pozitivno što je Trump do sada učinio odnijet će vjetar, zaključila je Helga Zepp-

LaRouche, ako se Glass-Steagall ne provede. A naredba glede neposrednog 

djelovanja, neprekidna kampanja pozivanja Trumpa da 28. veljače iskoristi svoj 

Govor o stanju Unije i najavi povratak na Franklin Rooseveltov zakonski čin Glass-

Steagalla iz 1933. 

13. veljače 2016. 


